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Turnaj Paní a Dívek s volbou

 miss Billiard 2007
V roce 1996 se tento turnaj konal poprvé. Hrálo se v Brně a tehdy přišlo 34 paní a dívek. Postupem času se 
soutěž rozvíjela a navštěvovala různá místa České republiky: Kladno, Lovosice, Prahu, Brno, Klatovy, Plzeň, 

Chotěboř a znovu Prahu. Jubilejní 10. ročník znamenal jeden obrovský mezník.

Konal se v herně Harlequ´in na pražské Vinohradské ulici 

a pořadatelé si na pomoc přibrali Kláru Nestěrovou, maji-

telku modelingové agentury Apsara models. Klára vtiskla 

soutěži trochu jinou tvář, i když motto zůstalo stejné: soutěž 

přirozené krásy u kulečníkového stolu. Díky tomuto spojení 

se u kulečníkových stolů objevilo 20 až 30 dívek, které si 

zahrají kulečník jednou ročně, a to právě na tomto turnaji. 

V roce 2006 se soutěž konala v nové herně v nákupním cen-

tru Chodov, v herně Billard Centra Praha. Tento rok 2007 

přivítala turnaj Miss další, 

zbrusu nová herna Billard 

Centra ve Sportovním Cen-

tru Černý most. Do soutěže 

vstoupili strategičtí partneři, 

a tak všechny dívky při pre-

zentaci obdržely tolik dárků, 

že se jim zkrátka „vyplatilo“ 

přijet hrát. Dívky soutěží ve 

dvou disciplínách. Jednak je 

podmínkou odehrát kuleč-

níkový turnaj, pro neznalé 

dívky zde byli připraveni 

instruktoři, složení z nejlep-

ších kulečníkových hráčů 

České republiky. Turnaj má i svou vítězku a pořadatelské 

dvojici se podařilo zajistit takřka totožné ceny jak pro vítězku 

turnaje, tak pro Miss Billiard. Turnaj nakonec vyhrála jedna 

z nejlepších hráček Veronika Hubrtová (Harlequ´in Roudni-

ce) před Martinou Liebovou (Řipská Praha). Na třetím mís-

tě skončila Helena Nováková (Harlequ´in Roudnice), když 

si jej vybojovala nad Evou Maškovou (BC Praha). 

Celkem 70 porotců pak hodnotilo ve třech kolech soutěž 

přirozené krásy u kulečníku. Soutěžilo 42 hráček. Sou-

časný prezident ČMBS Martin Severa tak mohl okolo 

18. hodiny vyhlásit výsledky a představit novou Miss Billiard 

2007. Stala se jí devatenáctiletá Růženka Halamková před 

Alexandrou Kinkelovou a Alžbětou Lamačovou. Vítězka 

turnaje i Miss dostane na víkend zapůjčené vozidlo Dodge 

od fi rmy Chrysler, pojedou na víkend na zámek Štiřín a do 

libereckého Babylonu. Vše si budou moct vyfotit novým 

digitálním fotoaparátem z Fotolabu a namalují se rtěnkou 

od fi rmy Orifl ame. Obrovským přínosem se stalo spojení 

s fi rmou Tietoenator, která pomohla zajistit vše potřebné, 

když to nezvládli pořadatelé. Pavel i Klára poděkovali všem 

partnerům této soutěže, a 

protože i pro ně připravi-

li soutěže, vyhlašovalo se 

dál. V bowlingovém turna-

ji zvítězil Petr Vaněk a ve 

střelbě v laserové střelnici 

uspěla Hana Kaslová, před 

všemi muži. Na závěr, před 

slavnostním vyhlášením, 

vystoupil nestárnoucí Karel 

Deyl se svou hrou na xylo-

fon a pilu. Josef Lomský 

zahrál takzvanou zjednodu-

šenou rychlovku (koule pří-

mo tágem do díry). Dokázal 

zahrát všech 16 koulí za neuvěřitelný čas 7,23 vteřiny! Dru-

hý den po Miss ji odvysílala televize Nova v Borci nakonec!

Závěrem:
Skončil další ročník této soutěže. Musím konstatovat, že se 

daří posouvat kvalitu stále výš a výš. Turnaj Paní a Dívek 

s volbou Miss Billiard 2007 má budoucnost stále před 

sebou. Na 150 hostů zhlédlo vrcholný kulečník v podání 

našich nejlepších hráček, mělo možnost i sledovat fi nálové 

zápasy snookerových soutěží, kde se ve fi nále ČMBS ligy 

představili Fang Hai Jiang a Kryštof Michal. 



1
1
2
5
-0

1
-0

8
/2

Nakonec bych rád poděkoval všem členům ČMBS, kteří 

dokázali přiložit ruku k dílu. Hlavním rozhodčím Miss byl 

neomylný pan Vladimír Hajdovský. Zde musím napsat toto: 

když má být něco perfektní a pořádně udělané, obracejte 

se na pana Hajdovského! Hlavním rozhodčím poolového 

turnaje byl Robin Vladyka. Pořadatelsky pomohli Ondra 

Sihelský, Martinové Pata a Volf, Franta Kotršal, Tomášové 

Růžička a Čermín. Hlavní poděkování patří i Kláře Nestěro-

vé a její fi rmě Apsara models, která zajistila hladký průběh 

akce.

Chyby akce:
Protože ne všechno vyšlo tak, jak bychom si jako pořada-

telé přáli, spousta se toho dá ještě zlepšit. Vyslyšel jsem 

některé podněty z dřívějška. Oproti minulosti jsme posunuli 

hodinu startu turnaje z 11. hodiny na 9. To vše kvůli tomu, 

aby se turnaj dohrál před samotnou volbou Miss Billiard. 

Bohužel, v základních kolech se hrálo na dva vítězné body 

a zde byl kámen úrazu. Rozhodčí to podcenili a nechali dív-

ky hrát, i když jim trvalo třeba 10 minut, než zahrály kouli do 

díry. Tím se turnaj opět zdržel. Protože si porotci soutěže 

Miss udělali večerní program, konec soutěže byl napláno-

ván na 18 hodinu, muselo se provést vyhlášení Miss. V tu 

chvíli se už vědělo, že se před volbou Miss turnaj dohrát 

nestihne. Rozhodčí měli zastavit zápasy v semifi nále, ale 
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pořadatelům bylo řečeno, že dívky chtějí hrát dál. Byly tak 

připraveny o klid ke hře, protože zrovna u jejich stolu stáli 

diváci při vyhlášení soutěže Miss.

Máme poučení na příští Miss Billiard. Jakmile budou 

hrát dvě dívky, které nehrají soutěže a nejsou hráčka-

mi, budou hrát na jeden vítězný bod. Bude-li hrát hráčka 

zkušenější, bude hrát na dva body. Hráčky ČMBS budou 

hrát na 3 body a od semifi nále na 4 body. Tím by se 

mělo zajistit, že se turnaj dohraje ještě před volbou Miss 

a bude mít kvalitní zakončení se spoustou diváků. Turnaj 

nebyl zpomalen jen hrou nezkušených hráček, ale i něk-

teré zkušené využily možnosti taktizovat a to se rovněž 

projevilo na zdržení. Vzkaz pro hráčky ČMBS. Je to pro-

pagační kulečníková akce, kde máte prostor ukázat své 

kulečníkové umění. Jako hráč propaguji i samotný turnaj 

a jsem pyšný, že se nám daří zajistit stejné ceny i pro 

hráčky, vítězky turnaje. Mimo naši republiku se tato akce 

jen dělá v kulečníkové herně, nedílnou součástí volby 

Miss Billiard je promenáda v plavkách. S kulečníkem to 

má společné pouze to, že přehlídkové molo je umístěné 

na kulečníkových stolech. Tak příště v plavkách:-)!

P.H. ep

Nejinak tomu bylo na večírku fi rmy Logos. Vše probíhalo 

podle předem daného scénáře, až do chvíle, kdy se ote-

vřely dveře a do herny vstoupil jeden z předních českých 

golfových trenérů, Sláva Syřiště, a přivedl s sebou svého 

kamaráda Alexe Čejku. Mnohým z vás třeba toto jméno nic 

neříká, ale těm, kteří se občas podívají na televizní zpra-

vodajství a mají trochu větší přehled o sportu, říká moc. 

Jeden z předních světových profesionálních golfi stů a hlav-

ně českého původu! Alex se podíval na exhibici a potom se 

sklonil se Slávkem ke stolu a hráli pool. Po hodině, když už 

Golfový profesionál

 Alex Čejka v Harlequ ínu
V herně Harlequ´in Praha se tradičně před Vánoci pořádají fi remní večírky. Nejinak je tomu i v letošním před-
vánočním mumraji. Skoro na všech večírcích se hosté seznamují se základy kulečníku, odehraje se exhibice, 

kulečníkový turnaj a na závěr se hosté učí s reprezentanty prvním strkům.

bylo po soutěži, jsem proplul okolo tohoto stolu. Alex při-

skočil a poprosil mě, jestli bych si s ním zahrál. Že nikdy 

nikde nehrál se závodním hráčem. Byla to pro mě čest, ale 

nechtěl jsem mu hru darovat. Chtěl jsem se vytáhnout, že 

také něco trochu umím. Bojoval on, bojoval jsem i já. Žádná 

excelentní hra, ale vyhrál jsem. Alex mi poděkoval a zeptal 

se, jestli bych měl čas ještě na jednu hru. Nakonec z toho 

bylo pět her, které jsem v pohodě vyhrál. Alex trefoval doce-

la velmi slušně, ale bylo vidět, že neví vůbec nic o bílé kouli. 

Skromně mě požádal, jestli bych mu něco k tomu řekl, jestli 
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bych jej nějak poučil. Vznikl z toho trénink, který byl díky 

Alexově šikovnosti zrychlený. Během jedné hodiny se Alex 

několikrát pod mým vedením pokusil o stopball, tahák a ná-

běh. Neodmlouval, padla sem tam nějaká rána přes jeho 

ruce a po hodině zahrál, když chtěl, všechny tři falše. Vedle 

zrovna končil s výukou hostů Adam Houdek. Domluvil jsem 

Alexovi s Adamem tréninkový zápas, ve kterém měl uleh-

čenou hru v podobě jednoduchého hendikepu. Adam suve-

rénně vedl 3:0, pak jsem začal Alexovi radit a ten Adama 

začal krutě prohánět. V tuto chvíli přiběhl do herny Kryštof 

Michal, který se chystal na snookerový trénink. Ze snoo-

keru byl v tu dobu rautový stůl, a tak vzal zavděk zápasem 

dvojiček. Tento zápas se stal obrovskou propagací kuleč-

níku před přítomnou veřejností. Adam Houdek - Kryštof 

Michal kontra Alex Čejka - Pavel Halamka. Musím přiznat 

a jsem rád, že to viděl zkušený Adam, Alex hrál výborně. 

Doslova mě svými strky držel nad vodou a napravoval to, 

co jsem v přemíře snahy zkazil. Když šel hrát černou kouli 

uprostřed stolu s bílou na mantinelu, radil jsem mu: „Sašo, 

hraj do krajní díry!“ „Ne, Pavle, budu hrát dlouhé véčko! Já 

to prostě cítím. Jako když mám do greenu 250 metrů, před 

greenem vodu a já to hraji jednou ranou! Prostě to cítím!“ 

S těmito slovy se sklonil ke stolu a zahrál precizní dlouhé 

véčko, které znamenalo naše vítězství nad zkušenou dvoji-

cí 5:4. Všichni luskali či tleskali, sám Alex si klekl uprostřed 

herny, tágo nad hlavou a oznamoval všem naše vítězství. 

Jeden z nejlepších golfi stů světa se radoval z vítězství ve 

dvojičkách. Po skončení zápasu, kdy dvojice Michal - Hou-

dek seděla jako zpráskaní psíci, jsem položil Alexovi pár 

otázek.

 

Jsi profesionální hráč, se vším všudy. Co obnáší plná 
profesionalita?
 Obrovský kus sebezapření, nedokážeš si, Pavle, předsta-

vit, jaká je to řehole. Nejde o slávu, nejde o peníze. Jde 

o to, že letím někam na turnaj, a když zjistím, že poletím 

přes čtyři hodiny, jsem psychicky vyřízený. Chytnou mě 

záda a já se pak bojím, abych dohrál.

 

Jak vypadá tvůj den?
Ráno vstávám tak v 6.30, jdu si zaběhat. Lehká snídaně, 

pak trénink dle daného tréninkového plánu. Pokračuji tak, 

že si obejdu celé hřiště, celou hru směřuji k řešení problé-

mů a chyb, kterých jsem se dopustil v minulém turnaji. Po 

obědě wellness, posilovna, vířivka. Zkrátka pohoda. Pak 

drajving a třeba rychlá devítka. V devět nevím o světě.

 

Te�, když ses dostal takhle daleko, na výsluní, už je 
vše v pohodě, ne?
 Jo, Pavle, to je další mýtus. Ty doby jsou daleko, dnes si 

na začátku sezóny  musíš připravit 100.000 bucků (dolary) 

a doufat, že se ti povede projít cutem (kvalifi kací) do hlavní 

soutěže. Tam jsou už pro každého určité výhry, které nám 

zajiš�ují živobytí. Ale je pravda, že je pár vyvolených, tak 

pět, šest hráčů, a o ty se perou sponzoři. Ti pak mají úplně 

jiné podmínky. Ale to je ve všech sportech. 

 

Alexi, tady kluci i já jsme se přesvědčili, že nehraješ 
pool špatně. Jak často hraješ?
Budeš se divit, ale mám doma poolbilliardový stůl. Brun-

swick se jmenuje, a aby mi ladil s interiérem, tak je červeně 

potažený. 

 

Kde je u tebe doma a hlavně, jak často jsi doma?
Doma je pro mě v Las Vegas. Doma jsem tak třikrát do 

roka, jinak cestuji, hraji a pro změnu cestuji a hraji. Je to 

profesionální kolotoč. Letos, v roce 2007, jsem byl doma 

třikrát a ve své posteli jsem ani jednou nespal. 

 

Ale zahrál sis kulečník na svém stole?
Ne, na svém stole jsem já ještě nehrál. Hrál tam ale můj táta, 

když za mnou byl. Momentálně jsou na stole rozložené plá-

ny nového golfového hřiště. Hned jak přijedu domů, půjdou 

plány ze stolu a hned si zahraji. Strašně mě to začalo bavit, 

když najednou vidím, co se s tou bílou koulí dá dělat.

 

Jsi dost svéhlavý, když jsem ti v zápase radil, co máš 
hrát, náhle jsi chtěl hrát dlouhé véčko. Říkal jsi že to 
cítíš. Jak jsi to myslel?
Pavle, myslím si, že všichni vrcholoví sportovci znají ten 

pocit, když mají zahrát něco riskantního, golfi sti nejsou 

výjimkou. Jak jsem ti říkal při hře, když jsem na hřišti a 

cítím, že zahraji nějakou těžkou ránu, tak do toho jdu, i když 

mi to může výsledkově ublížit. To samé platí i u kulečníku, 

řekl jsem, že to cítím, zahrál jsem véčko a padlo to tam! 

 

Alexi, jsou tři ráno, jdeme domů! Co tě čeká v nejbližší 
době?
Ještě jednu hru a jdeme. Zítra letím do Asie, hraje se tam 

velký turnaj dvojic. Tak se tam podívám po nějaké herně a 

půjdu si hned zahrát. Jenže tam asi nebude žádný Adam, 

Kryštof a Pavel. Ale cvrnknu si stejně, já se na to těším. 

Když jsem dneska přicházel, netušil jsem, jak mě to chyt-

ne.

 

Závěrem:
Noční Prahou jsme kráčeli k autům. Alex se rozloučil se slovy: 

„Tak kluci, za rok jsem tu zase, tak dáme odvetu!“ V televizi 

jsem ho čtyři dny nato viděl zahrát krásnou ránu z 200 metrové 

vzdálenosti těsně vedle jamky. Záběr několikrát opakovali a 

mně se zdálo, že na mě Alex šibalsky mrkl do kamery. 

Pavel Halamka ep


